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Ad 1. 

 

Pan Janusz Kwiecień - Przewodniczący Rady Gminy otworzył w dniu 22 stycznia 

2015 roku obrady V sesji Rady Gminy w Dobryszycach.  

Przywitał Panią Małgorzatę Dzwonek - Wójt Gminy, Panią Marzennę Stawczyk – Sekretarz 

Gminy, Panią Małgorzatę Szewczyk – Skarbnik Gminy, Radnych Rady Gminy, sołtysów         

oraz pozostałe osoby obecne na dzisiejszej sesji. Następnie odczytał proponowany porządek 

posiedzenia. 

 

Porządek obrad V sesji Rady Gminy został przyjęty po przegłosowaniu                               

– 15 głosów za 

    

 Na podstawie podpisanej listy obecności Pan Janusz Kwiecień  - Przewodniczący 

Rady Gminy stwierdził, że w V Sesji Rady Gminy uczestniczy 15 Radnych, co stanowi 

kworum, przy którym Rada Gminy może obradować i podejmować uchwały. 

 

Ad 2.  

 

 Protokół z IV sesji Rady Gminy z dnia 30 grudnia 2014 r. został przyjęty                         

bez odczytywania po przegłosowaniu – 15 głosów za. 

 

Ad.3.  

 

 Przed podjęciem uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Dobryszyce                    

na 2015 rok Pan Janusz Kwiecień – Przewodniczący Rady Gminy odczytał treść Uchwały 

Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Łodzi w sprawie opinii dotyczącej 

projektu budżetu Gminy Dobryszyce na 2015 rok oraz  treść Uchwały Składu Orzekającego 

Regionalnej Izby Obrachunkowej w Łodzi w sprawie opinii do projektu uchwały                              

o wieloletniej prognozie finansowej oraz możliwości sfinansowania planowanego deficytu 

budżetu Gminy Dobryszyce ( uchwały w załączeniu do protokołu ).      
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Pani Małgorzata Szewczyk – Skarbnik Gminy wyjaśniła, że projekt budżetu Gminy  

sporządzany jest na dzień 15 listopada i przedkładany jest Radzie Gminy oraz Regionalnej 

Izbie Obrachunkowej celem jego zaopiniowania. Do przedłożonego projektu budżetu zostały 

wprowadzone zmiany, przy czym autopoprawka nie podlega opiniowaniu przez RIO.              

Plan dochodów został zmniejszony o 189.551 zł, co wynikało z kwoty dotacji                             

z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska na budowę kanalizacji w Bloku 

Dobryszyce i otrzymaniem pisma z Urzędu Marszałkowskiego informującego o wycofaniu 

się z realizacji projektu pn. „Edukacyjne Wrota Regionu Łódzkiego”.  

W związku z podpisaniem w grudniu 2014 r. dwóch umów nastąpiło wprowadzenie dwóch 

projektów dotyczących remontu świetlicy w Hucie Brudzkiej i utworzenia pracowni 

garncarskiej przy świetlicy środowiskowej w Dobryszycach.     

Natomiast do projektu budżetu, który będzie głosowany na dzisiejszej sesji 

wprowadzono następujące zmiany: 

1) W planie dochodów zmiany dotyczą: 

a) wprowadzenie kwoty 70.082 zł w związku z realizacją przez GOPS projektu                                        

pn.„Aktywizacja społeczno – zawodowa na terenie Gminy Dobryszyce” w ramach Programu 

Operacyjnego Kapitał Ludzki; 

b) w związku ze zrealizowanymi projektami w 2014 roku wprowadzenie otrzymanych 

środków z tytułu :  

- zakończenia remontu świetlicy w Rożnach, zwiększenie w kwocie 184.935 zł, z tego kwota 

177.735 zł zostanie przeznaczona na spłatę zaciągniętej w 2014 roku pożyczki z Banku 

Gospodarstwa Krajowego, 

- zakończenia budowy boiska w Wiewiórowie, zwiększenie o 181.970 zł; 

- zakończenia siłowni zewnętrznych w Dobryszycach, Bloku Dobryszyce i Białej Górze, 

zwiększenie o 66.613 zł; 

- zwiększenie o 13.000 zł z tytułu organizacji zapustów, dożynek, promocji książki o historii 

Gminy Dobryszyce; 

c)podpisanie umowy z Urzędem Pracy na organizację prac interwencyjnych przez Wójt 

Gminy dla 1 osoby na okres 6 miesięcy, zwiększenie o 5.8880 zł  

d) podpisanie przez dyrektora Zespołu Szkolno – Przedszkolnego aneksu z Urzędem Pracy                       

w sprawie wydłużenia umowy o dwa miesięcy dla jednej osoby, zwiększenie o 3.920 zł. 

e)  zwiększenie o 2.902 zł w ramach otrzymanej dotacji od Wojewody na realizację zadań 

zleconych z zakresu spraw obywatelskich, wojskowo - obronnych; 
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2)Po stronie wydatków zmiany dotyczą: 

a) zabezpieczenia kwoty 54.000 zł na pokrycie kosztów pobytów dzieci będących 

mieszkańcami gminy Dobryszyce w publicznych przedszkolach znajdujących się na terenie 

innej Gminy; 

b) w Zespole Szkolno – Przedszkolnym została zmniejszona kwota w wydatkach 

inwestycyjnych na plac zabaw i przesunięta na remont łazienek; 

c) w „Pomocy Społecznej” wprowadzenie kwoty 9.281 zł jako wkład własny Gminy                         

w realizację projektu „Aktywizacja społeczno – zawodowa na terenie Gminy Dobryszyce”                  

na wypłatę świadczeń, które będą pobierane przez osoby biorące udział w tym projekcie; 

d) zwiększenie o 16.000 zł na wykonanie audytu w Urzędzie Gminy; 

e) wprowadzenie dodatkowej kwoty 10.000 zł do Rezerwy ogólnej z przeznaczeniem na 

ewentualny monitoring na boiskach w Wiewiórowie, w świetlicach w Rożnach,                                     

w Borowiecku, siłowni zewnętrznej; 

f) zwiększenie o 150.000 zł na wypłatę dodatków uzupełniających dla nauczycieli; 

g) zwiększenie o 10.000 zł dotacji przeznaczonej na realizację zadań, którą w drodze 

konkursu otrzymują  przez organizacje pożytku publicznego.  

 

 Pan Wiesław Olejnik – Radny Rady Gminy zapytał Wójt Gminy, czy znany jest już  

wykonawca audytu. 

  

Pani Urszula Półrola – Radna Rady Gminy zapytała Wójt Gminy o zasadność 

przeznaczenia kwoty 16.000 zł na wykonanie audytu, jeżeli w poprzednich latach była 

pozytywna opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej odnośnie budżetu Gminy.  

 

 Pani Małgorzata Dzwonek – Wójt Gminy odpowiedziała, że decyzja co do 

wykonawcy audytu zostanie podjęta po przyjęciu budżetu na podstawie złożonych ofert. 

Jeżeli chodzi o zasadność audytu, to na sesji w miesiącu grudniu został przegłosowany 

przez Radnych wniosek w tej sprawie. Jest to zasadne, aby przeanalizować pewne 

zagadnienia i ewentualnie zweryfikować kierunki działania np. dotyczące oświaty, inwestycji.     

 

Pan Janusz Kwiecień – Przewodniczący Rady Gminy odczytał treść uchwały                       

w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Dobryszyce na 2015 rok. 
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 Pan Maciej Rosiński – Przewodniczący Komisji Budżetu, Rolnictwa i Działalności 

Gospodarczej poinformował, że na posiedzeniu w dniu 20 stycznia 2105 r. Komisji Budżetu 

powtórnie zajmowała się budżetem Gminy na 2015 rok, uwzględniono propozycje zmian 

zgłoszone przez inne Komisje oraz przez Panią Skarbnik.  

Komisja Budżetu, Rolnictwa i Działalności Gospodarczej pozytywnie opiniuje 

projekt budżetu Gminy Dobryszyce na 2015 rok i wnioskuje o jego pozytywne przyjęcie.     

 

Uchwała została podjęta po przegłosowaniu  – 15 głosów za, 

Uchwała w załączeniu do protokołu. 

 

b) 

 Pan Janusz Kwiecień – Przewodniczący Rady Gminy odczytał treść uchwały                             

w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Dobryszyce na lata                

2015 – 2025. 

Uchwała została podjęta po przegłosowaniu – 15 głosów za 

Uchwała w załączeniu do protokołu.  

 

c) 

 Pan Janusz Kwiecień – Przewodniczący Rady odczytał treść uchwały w sprawie 

zaciągnięcia pożyczki długoterminowej z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska            

i Gospodarki Wodnej w Łodzi. 

 

Uchwała została podjęta po przegłosowaniu – 15 głosów za.  

Uchwała w załączeniu do protokołu.  

 

d) 

 Pan Janusz Kwiecień – Przewodniczący Rady Gminy odczytał treść uchwały                             

w sprawie zaciągnięcia pożyczki z budżetu państwa na wyprzedzające finansowanie w ramach 

PROW  2007 – 2013. 

 

Uchwała została podjęta po przegłosowaniu – 15 głosów za 

Uchwała w załączeniu do protokołu.  
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Pan Janusz Kwiecień - Przewodniczący Rady Gminy ogłosił 15 minut przerwy             

w obradach V sesji Rady Gminy. 

 

 Po przerwie Pan Janusz Kwiecień - Przewodniczący Rady Gminy wznowił obrady            

V sesji Rady Gminy.  

 

Ad.4.   

 

 Pani Małgorzata Dzwonek – Wójt Gminy udzieliła następujących informacji odnośnie 

planowanych inwestycji w 2015 roku: 

1)Budowa kanalizacji sanitarnej w Bloku Dobryszyce, ul. Piotrkowska etap I i II, całkowita 

wartość zadania - 2.255.180,41 zł, zadanie realizowane w ramach PROW 2007 – 2013. 

2)Remont świetlicy wiejskiej w Galonkach oraz remont świetlicy wiejskiej w Zdani wraz               

z  zakupem ich wyposażenia, całkowita wartość zadania – 230.445,67 zł, projekt realizowany 

w ramach PROW 2007 – 2013. 

3)Utworzenie pracowni garncarskiej przy świetlicy środowiskowej w Dobryszycach, wartość 

zadania – 22.140 zł, projekt realizowany w ramach PROW 2007 – 2013, jesteśmy już po 

przetargu. 

4) Rozpoczęto remont pomieszczenia świetlicy wiejskiej w Hucie Brudzkiej, wartość zadania 

– 28.760 zł, projekt realizowany w ramach PROW 2007 – 2013. 

 5) Inwestycje w ramach funduszu sołeckiego tj.: budowa chodnika na ul. Kolejowej w Bloku 

Dobryszyce, budowa oświetlenia ulicznego w Wiewiórowie, Zalesiczkach, budowa siłowni 

zewnętrznej i placu zabaw w Białej Górze, plac zabaw w Galonkach i w Zdani. 

  

  Pani Urszula Półrola – Radna Rady Gminy w imieniu mieszkańców Bloku 

Dobryszyce zgłosiła sprawę utwardzenia i ogrodzenia siłowni zewnętrznej na                                 

ul. Kochanowskiego w Bloku Dobryszyce. 

 

 Pan Leszek Basiński – Radny Rady Gminy przypomniał o konieczności założenia 

monitoringu na świetlicy w Rożnach. 

 

 Pani Małgorzata Dzwonek – Wójt Gminy odpowiedziała, że wszystkie siłownie 

zewnętrzne zostały zaprojektowane dużo wcześniej i odebrane. Wskazane jest wykonanie 

utwardzenia i ogrodzenia tych siłowni, ale zależy to od posiadanych środków.  
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Jeżeli chodzi o monitoring w świetlicy w Rożnach, to środki na to zadanie są 

zabezpieczone w Rezerwie ogólnej. Jeżeli Państwo Radni uznają, że monitoring na zostać 

wykonany, wówczas zadanie zostanie wykonane.      

  

Ad.4.   

 Pani Małgorzata Dzwonek – Wójt Gminy udzieliła następujących informacji odnośnie 

działań w okresie międzysesyjnym:               

1)Aneksowane zostały dwie umowy tj. jedna umowa dotycząca remontu świetlicy w Hucie 

Brudzkiej, a druga dotycząca utworzenia pracowni garncarskiej przy świetlicy środowiskowej 

w Dobryszycach. Termin realizacji tych zadań to koniec lutego br.          

2) Został ogłoszony przetarg na budowę kanalizacji na ul .Piotrkowskiej w Bloku 

Dobryszyce, do jutra składanie ofert. 

3)Wójt Gminy wzięła udział w spotkaniu w PGK w Radomsku w sprawie podłączenia 

kanalizacji do Miasta Radomska, na którym otrzymała dokumenty w sprawie zrzutu ścieków 

z naszej Gminy do Radomska. Dokumenty zostały przekazane do sprawdzenia prawnikowi.  

Ponadto wstępnie ustalono, że do końca stycznia br. być może zostaną podjęte działania 

sprawdzające sieć kanalizacyjną. Jeżeli wszystko będzie dobrze funkcjonować, to osoby będą 

mogły się podłączać od 1 lutego br. W trakcie jest sprawdzanie pod względem prawnym, czy 

można zastosować zróżnicowaną stawkę za ścieki na terenie Gminy. 

4) Został ogłoszony przetarg na tzw. pasy zieleni w Bloku Dobryszyce. Przetarg odbędzie się 

w dniu 23 lutego br. ceny pozostały na tym samym poziomie. Jeżeli nikt nie przystąpi do 

przetargu, to wtedy będziemy zastanawiać się nad obniżeniem ceny sprzedaży. 

5) W związku z otrzymanym pismem od Powiatu Radomszczańskiego odnośnie współpracy 

w zakresie inwestycji przy drogach powiatowych wystosowano pismo wyrażające wolę 

współpracę w tym zakresie. Przy czym decyzja zostanie podjęta po przedstawieniu przez 

Powiat warunków współpracy. 

6) Do Powiatu zostało wystosowane pismo w sprawie wyczyszczenia rowów przy drogach 

powiatowych. 

7) Do Gminy Kleszczów wystosowano pismo w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

naszej Gminie na następujące zadania: modernizacja Gminnego Ośrodka Zdrowia, zakup 

rozsiewacza do piasku wraz ze sprzętem do załadunku piasku. Po za tym wskazano naprawę 

drogi gminnej Borowa - Wolica, która uległa uszkodzeniu przez ciężki transport Gminy 

Kleszczów w 2014 roku. 
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8)Do Powiatu wystosowano pismo o postawienie znaku ograniczającego prędkość na zakręcie 

w Wiewiórowie (od strony Brudzic).   

9) Trwa transport kamienia zakupionego od PKP, który składowany jest na terenie po 

dawnym SKR w Dobryszycach. Zaplanowany jest zakup 3.000 ton tego kamienia. W związku 

z tym, że wiosną będą utwardzane drogi Wójt Gminy zwróciła się o wskazanie dróg do ich 

utwardzenia. 

10)Wójt Gminy zwróciła się o wskazanie ubytków w drogach, ponieważ jeżeli będzie taka 

potrzeba to jest możliwość uzupełnienia tych ubytków masą zalewana na gorąco. Koszt 450 zł 

za 1 tonę materiału wraz z dojazdem i usługą.  

11) Zakupiono 7 sztuk pojemników na piasek, które zostały rozstawione na terenie 

Dobryszyc. 

12)Odbyło się spotkanie z panem Szkupem w sprawie interwencji dotyczącej poprawy 

bezpieczeństwa pieszych na ul. Piotrkowskiej w Bloku Dobryszyce. Pan Szkup zaproponował 

wykonanie pobocza w postaci ścieżki z destruktu biegnącej przy posesjach, która będzie 

oddalona od drogi powiatowej. Ponadto poinformował, że zweryfikuje projekty, jak 

przebiegają granice i w jakich obszarach możemy to wykonać.   

13)W trakcie przygotowania jest wniosek na dofinansowanie doposażenie oddziałów 

przedszkolnych przy szkole podstawowej w Bloku Dobryszyce m.in. poprzez utworzenie 

placu zabaw. Kwota to pozyskania to ponad 170.000 zł, nie jest wymagany wkład własny 

Gminy. Z tego dofinansowania mogą skorzystać tylko szkoły, przy których funkcjonują 

oddziały przedszkolne.  

14) W dalszym ciągu analizowana jest sprawa zwrotu kosztów pobytu dzieci będących 

mieszkańcami naszej Gminy uczęszczających do publicznego przedszkola na terenie innej 

Gminy.  

15) Wójt Gminy poinformowała, że przyjechała do nas delegacja z Ukrainy z Gminy Żytyn 

Wielki, z którą podpisana jest umowa partnerska. W dniu jutrzejszym o godz.16.00                       

w Urzędzie Gminy odbędzie się spotkanie z delegacją z Ukrainy, na które zaprosiła 

wszystkich obecnych. Ponadto jutro delegacja wraz z panią wójt będzie uczestniczyć                           

w spotkaniu wójtów gmin w Starostwie, odwiedzą szpital i muzeum w Radomsku. Poza tym 

pani dyrektor Szkoły Podstawowej w Bloku Dobryszyce zaprosiła delegację na uroczystość 

Dnia Babci i Dziadka, która odbędzie się w sobotę.  
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 W związku z dyskusją na temat kanalizacji w Bloku Dobryszyce zostały poruszone 

sprawy dotyczące: 

1) opłat za odprowadzenie ścieków na terenie Gminy Dobryszyce, w tym sprawdzenie 

możliwości ich zróżnicowania.   

2) wybudowania oczyszczalni ścieków dla Borowiecka i Bloku Dobryszyce. 

3) dalszej rozbudowy kanalizacji w Bloku Dobryszyce. 

 

 Pani Dorota Ślęzak – Radna Rady Gminy zgłosiła sprawę braku przepustu w rowach 

przy drodze powiatowej w Wiewiórowie oraz oznakowanie skrzyżowania dróg                              

w Wiewiórowie. 

 

Ad.6. 

 Pan Grzegorz Zasempa – Radny Rady Gminy zwrócił się do Wójt Gminy                       

w następujących sprawach: 

1) W związku z odwodnieniem przy szkole podstawowej w Bloku Dobryszyce została 

wybudowana studzienka odwodnieniowa za porozumieniem z sąsiadką szkoły, która później 

wycofała się z tego. Należy wrócić do rozmów, najprawdopodobniej pod droga nadal 

znajduje się przekop,  rozważyć wybudowanie na działce tej pani w stronę torów rozsączenia.           

2)Wyjaśnienie dotyczące awarii hydrantu w Borowiecku, który spowodował brak wody             

w świetlicy wiejskiej. 

3) W związku z negatywną opinią Kuratora Oświaty w stosunku do pani dyrektor Szkoły 

Podstawowej w Bloku Dobryszyce, taka opinia dyskwalifikuje m.in. do przystąpienia do 

konkursu na dyrektora. Mimo takiej opinii i toczących się postępowań pani dyrektor zostało 

powierzone pełnienia obowiązków dyrektora tej szkoły. W związku z tym zwrócił się                        

z wnioskiem o zapoznanie Radnych z opinią Kuratora Oświaty. 

4) Czy odbywają się zajęcia z religii w Szkole Podstawowej w Bloku Dobryszyce, ponieważ 

podobno nauczycielka religii jest nieobecna. 

 

 Pani Małgorzata Dzwonek – Wójt Gminy udzieliła następujących wyjaśnień: 

1)Przeprowadzono wstępne rozmowy z właścicielką działki w sprawie wykonania 

odprowadzenia wody. Ustalony zostanie termin spotkania z tą panią odnośnie omówienia 

sprawy.    

2) Awaria hydrantu nastąpiła wskutek uszkodzenia go przez samochód ciężarowych.              

Osoba, która to spowodowała zgłosiła natychmiast ten fakt do Urzędu i zostały podjęte 
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działania odnośnie usunięcia awarii, koszt naprawy pokryty będzie przez tę osobę. Natomiast 

sprawdzona zostanie sprawa braku wody w świetlicy w Borowiecku.   

Ponadto Wójt Gminy poinformowała, że na dzień dzisiejszy wszelkie awarie są usuwane 

przez pana Jankowskiego na podstawie umowy zlecenia. Być może zostanie podpisana 

dodatkowa umowa z inną firmą, która będzie usuwać awarie wymagające natychmiastowej 

naprawy w przypadku, gdy pan Jankowski nie będzie mógł przyjechać. Umowa na usuwanie 

awarii na sieci wodno – kanalizacyjnej jest analizowana przez prawników.  

3) W opinii prawników nie było przeciwwskazań do powierzenia pani Rachwalik 

obowiązków dyrektora mimo, że w stosunku do pani Rachwalik toczą się postępowania,            

ale nie są to postępowania karne. Jeżeli chodzi o udostępnienie opinii Kuratora Oświaty,             

to decyzja co do formy jego udostępnienia zostanie podjęta po konsultacji z prawnikiem.   

4) Jeżeli chodzi o sprawę religii w szkole, to dyrektor szkoły odpowiada za organizację 

nauczania. Do organu prowadzącego nie wpłynęła żadna informacja odnośnie tego, że lekcje 

religii nie odbywają się . 

             

 Pan Maciej Rosiński – Radny Rady Gminy zwrócił się do Wójt Gminy                           

w następujących sprawach: 

1)W jakim terminie przewidziane jest wykonanie audytu, ponieważ jest on zasadny                              

m.in. z następujących względów: konieczność wypłaty w wysokości 150.000 zł dodatku 

uzupełniającego dla nauczyciela, wykonawca termomodernizacji budynków szkolnych po 

roku czasu wystąpił do Wójt Gminy o wypłatę dodatkowych środków w wysokości około 

50.000 zł. Audyt powinien odbyć jak najszybciej, żeby móc zamknąć pewne sprawy i żeby 

było wiadomo od jakiego momentu Rada Gminy kadencji 2014 – 2018 odpowiada za 

podejmowane działania.  

2) Czy była mowa o jakimś porozumienia dotyczącym zagospodarowania fryszerki. 

 

Pan Grzegorz Zasempa – Radny Rady Gminy poinformował, że w poprzedniej 

kadencji Urząd Miasta Radomsko wystosował zaproszenie do Wójta Gminy                                    

i Przewodniczącego Rady Gminy w sprawie ewentualnej partycypacji wykupu przez 

sąsiednie Gminy fryszerki od prywatnego właściciela. Uznano jednak, że wykup tego terenu 

nie jest dla naszej Gminy korzystny.    
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Pani Małgorzata Dzwonek – Wójt Gminy poinformowała, że po przejęciu w dniu 

dzisiejszym budżetu w następnym tygodniu zostaną wystosowane zapytania ofertowe do firm 

w sprawie audytu. Do miesiąca czasu pewne informacje uzyskane z audytu powinny zostać 

już przekazane.    

 

 Pan Leszek Basiński – Radny Rady Gminy zwrócił się do Wójt Gminy w sprawie 

naprawy drogi pomiędzy Rożnami a p.Karczewskim, która uległa zniszczeniu przez transport 

mieszkańca Lgoty Wielkiej. 

 

 Pani Małgorzata Dzwonek – Wójt Gminy poinformowała, że w sprawie uszkodzonej 

drogi rozmawiała z tym panem, który zaproponował współpracę polegającą na 

wykorytowaniu drogi i wykonaniu podsypki. Natomiast ze strony Gminy moglibyśmy 

położyć kamień.  

 

 Pan Wiesław Olejnik – Radny Rady Gminy zwrócił się do Wójt Gminy o poparcie 

wykonania oświetlenia na ul. Polnej w Dobryszycach, jeżeli w budżecie Gminy będą wolne 

środkami. 

 

 Pan Kazimierz Sadawa – Radny Rady Gminy zwrócił się do Wójt Gminy                        

w następujących sprawach: 

1)koło posesji p. Marka Płomińskiego jest zniszczony chodnik. 

2) droga na Białej Górze w stronę lasu została zniszczona przez transport pana Łacisza. 

 

  Pani Małgorzata Dzwonek – Wójt Gminy odpowiedziała, że w sprawie uszkodzonego 

chodnika zostało wystosowane pismo do pana, którego transport spowodował to uszkodzenie. 

Inspektor nadzoru dokonał ekspertyzy tego uszkodzenia. Jeżeli ten pan nie wykona naprawy 

chodnika w terminie wskazanym w piśmie, wówczas gmina zleci naprawę innej firmie, ale 

kosztami obciąży tego pana. 

 Jeżeli chodzi o drogę na Białej Górze, to pan Łacisz zaproponował utwardzenie drogi 

na swój koszt, aby mógł dojechać do swojego terenu pod budowę wiatraków. W związku                

z toczącym się postępowaniem odnośnie tej drogi, to na dzień nie ma jeszcze decyzji 

inspektora budowlanego w tej sprawie. Po uzyskaniu przedmiotowej decyzji zostaną dopiero 

podjęte działania dotyczące drogi.    
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 Pani Renata Różańska – Radna Rady Gminy zwróciła się do Wójt Gminy w sprawie 

wytyczenia drogi na Białej Górze. 

 

 Pani Małgorzata Dzwonek – Wójt Gminy poinformowała, że na dzień dzisiejszy 

jeszcze nie zapoznała ze sprawą wytyczenia drogi na Białej Górze. 

 

 Pani Dorota Ślęzak – Radna Rady Gminy zapytała Wójt Gminy o możliwość 

pozyskania środków zewnętrznych na wykonanie remontu dróg o lepszej nawierzchni, a przy 

tym również na wytyczenie nowych dróg. Taka potrzeba wytyczenia i wykonania 

nawierzchni drogi jest w Wiewiórowie. 

 

   Pani Małgorzata Dzwonek – Wójt Gminy poinformowała, że w dniu 2 lutego w Łodzi 

odbędzie się spotkanie na temat poświęcone dofinansowaniu dróg położonych w Gminie,            

w którym będzie uczestniczyć lub pracownik urzędu Gminy. 

 

 Pan Tomasz Kulka – Radny Rady zwrócił się do Wójt Gminy w następujących 

sprawach: 

1)Wykonanie oświetlenia na ul. Polnej w Dobryszycach. 

2) Poprawienie oznakowania poziomego oraz wykonanie odwodnienia na ul. Brzeźnickiej           

w Dobryszycach  

3)Inne wnioski zostały zgłoszone na posiedzeniu Komisji Oświaty, Ochrony Środowiska              

i Zdrowia. 

4) Uregulowanie porannych godziny oświetlenia na ul. Źródlanej w Dobryszycach, ponieważ 

uległy one przedłużeniu. 

5) Udzielenie informacji, czy przejazd kolejowy w kierunku Rudy jest zamknięty i czy to jest 

terminowe czy na stałe.     

 

 Pani Małgorzata Dzwonek – Wójt Gminy poinformowała, że sprawa zamknięcia 

przejazdu kolejowego została spowodowana tym, że wywieziony tam kamień ograniczał 

widoczność, co zagrażało bezpieczeństwu. Na dzień dzisiejszy jest już przywrócona 

przejezdność. 
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Ad.6. 

 Pan Jerzy Gal – sołtys sołectwa Blok Dobryszyce zgłosił konieczność remontu drogi           

z Bloku Dobryszyce do Płoszowa. Ponadto przypomniał o wykonaniu monitoringu siłowni 

zewnętrznej w Bloku Dobryszyce, zabezpieczeniu elewacji budynku OSP w Dobryszycach 

przed ptakami i roślinami, montażu syreny alarmowej na dachu szkoły podstawowej w Bloku 

Dobryszyce oraz aktualizacji dokumentacji w związku z planami odnośnie przystosowania 

tego budynku na wiejski dom kultury .   

 

 Pan Romuald Efenberg – mieszkaniec Bloku Dobryszyce zwrócił się o sprawdzenie, 

czy zostały usunięte usterki w hali sportowej w Dobryszycach przed upływem gwarancji oraz 

wręczył Przewodniczącemu Rady Gminy kserokopie pism, które skierowała pani dyrektor 

gimnazjum w tej sprawie.   

Ponadto poinformował, że droga od torów w Borowiecku przez las w kierunku Rudy jest 

nieprzejezdna, ponieważ ciężki transport spowodował jej uszkodzenie. 

Udzielenie informacji na temat parkingu naprzeciwko Urzędu Gminy. 

 

 Pani Małgorzata Dzwonek – Wójt Gminy poinformowała, że w sprawie usterek                 

w hali sportowej rozmawiała z panią dyrektor, która poinformowała, że nie wszystkie usterki 

zostały usunięte w ramach gwarancji. Prawo reklamacji najprawdopodobniej straciło już 

ważność. W tej sprawie zostały zebrane dokumenty i po ich analizie przez prawnika będzie 

wiadomo, jakie można podjąć działania. 

 Jeżeli chodzi o zniszczenie drogi w kierunku Rudy, to po otrzymaniu informacji, że tą 

drogą jeździ ciężki sprzęt, zostało to  wstrzymane. Wczoraj Wójt Gminy po obejrzeniu tej 

drogi stwierdziła, że nie jest ona wykonana jak należy i w rozmowie telefonicznej z 

właścicielem transportu wyznaczyła termin naprawienia drogi do piątku.    

 Jeżeli chodzi o sprawę parkingu naprzeciwko Urzędu Gminy, to potrzebne jest jeszcze 

jedno pozwolenie Starostwa. Ponadto w akcie notarialnym zakupu nieruchomości pod parking 

nie było wzmianki o naniesionym budynku pani Baryś, która później jednak dostała 

wezwania do usunięcia. Sprawa tego parkingu jest analizowana przez prawników.   

 

 Pan Janusz Kwiecień – Przewodniczący Rady Gminy zwrócił się z wnioskiem                        

o oznaczenie miejsca parkingowego dla osób niepełnosprawnych przy Gminnym Ośrodku 

Pomocy Społecznej. 
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 Pan Maciej Rosiński – Radny Rady Gminy zgłosił następujące wnioski, które zostały 

podjęte na posiedzeniu Komisji Budżetu, Rolnictwa i Działalności Gospodarczej w dniu                 

20 stycznia br.: 

1)Uwzględnienie w budżecie Gminy na 2015 rok podwyżki dla pracowników obsługi Urzędu 

Gminy do 5%, przy czym do decyzji Pani Wójt jest wysokość ich przyznania. Ogólny roczny 

koszt wynikający z tej podwyżki to około 11.000 zł. 

2)Zobowiązanie Pani Wójt Gminy do podjęcia działań w kierunku ograniczenia ubytków 

wody. W tym celu należałoby wykonać analizę przyczyn strat w wodzie, które obecnie są na 

poziomie 40% i podjęcie działań zmierzających do ograniczenia tych strat np. poprzez 

przeprowadzenie kontroli, wymianę azbestowych rur. 

 

 Pan Janusz Kwiecień – Przewodniczący Rady Gminy poinformował obecnego na 

dzisiejszej sesji Rady Gminy pana Henryka Skórę o tym, że jego wniosek w sprawie 

przekazania drogi Dobryszyce – Rożny Powiatowi, po zapoznaniu się przez Radnych                            

z pismami z poprzedniej kadencji w przedmiotowej sprawie został negatywnie zaopiniowany 

przez wszystkie Komisje.     

 

 Pan Henryk Skóra – mieszkaniec Dobryszyc zabrał głos w następujących sprawach: 

1)Ponowienie wniosku dotyczącego przekazania Powiatowi drogi Dobryszyce – Rożny. 

2) Wykonanie oświetlenia za budynkiem OSP w Dobryszycach, zgodnie z wnioskiem 

zebrania sołeckiego. 

3) Powieszenie jednej lampy na ul. Brzeźnickiej w Dobryszycach przy dawnym cmentarzu                 

i jednej lampy na skrzyżowaniu w kierunku Zdani. 

4)wyczyszczenie rowów przy świetlicy na ul. Szkolnej w Dobryszycach. 

5)postawienie znaku ograniczającego tonaż na drodze Dobryszyce – Rożny. 

 

Ad.7. 

Wobec wyczerpania porządku obrad V Sesję Rady Gminy w dniu 22 stycznia 2015 

roku zamknął Pan Janusz Kwiecień – Przewodniczący Rady Gminy. 

 

Protokołował:                                                                              Przewodniczyli: 

                                                                                

Podinspektor                                                                      Przewodniczący Rady Gminy                                                                                                           

ds. obsługi Rady Gminy i oświaty                                              Janusz Kwiecień 

Katarzyna Marszał                                                         


